

## EOR - Bestyrelsesmøde

### Referat

**Dato:** 26.06.25

**Klokken:** 19.00

#### **Deltager:**

|              |                              |
|--------------|------------------------------|
| Formand:     | Pia Rasmussen                |
| Næstformand: | Stine Beeson                 |
| Kasserer:    | Helle Engberg Madsen         |
| Sekretær:    | Maibritt Udesen              |
| Medlem:      | Maria Høj Pedersen           |
| Suppleant:   | Nadja Damtoft                |
| Suppleant:   | Lena Skelmose (deltog ikke). |

#### **Pkt. 1. Møde med FER:**

Deltager fra FER: Rasmus, Lena og Susanne.

Der gennemgås indhentet tilbud fra Walbers og Ridebunde vedrørende vandingsanlæg og top + afretning af ridehusbunde.

#### Ridehusbunde:

FER og EOR aftaler at gå med Walbers tilbud. FER aftaler nærmere med Walbers.

#### Vandingsanlæg:

FER & EOR aftaler at gå med Walbers tilbud. FER aftaler nærmere med Walbers og igangsætter udskiftning af vandingsanlæg først. FER melder info ud om dato for nedtagning og installation i Facebook gruppen EOR-stalden.

#### Gammelt gældsbrev:

Behandles.

#### Ny aftale om huslejenedsættelse:

Nuværende huslejenedsættelse løber til ultimo april 2026. Det skal vurderes om EOR har økonomi til at betale fuld husleje igen pr 1. maj 2026. Dette vurderes når regnskabsåret for 2025 foreligger i 2026 og EOR aftaler et møde med FER når regnskabsåret 2025 foreligger.

#### Oliefy:

Skal udskiftes til en varmepumpe, som er mere miljøvenlig. Der undersøges hvorvidt varmepumpen skal leases eller købes, da EOR kan søge midler via fonde til betalingen ved indkøb af egen varmepumpe.

#### **Pkt. 2. Opfølgningspunkter fra tidligere bestyrelsesmøder.**

Følges op på punkter.

#### **Pkt. 3. Personale/drift m.m.**

##### Løn sommerlejr:

Undervisere aflønnes efter timeløn, som sædvanlig.

#### **Pkt. 4. E-mails der mangler besvarelser/håndtering + andet.**

Alle er håndteret.

**Pkt. 5. Kraftfoder.**

Der har været fodermøde med Horselux, som vil komme med et udkast til ny kontrakt. Der er et interessant alternativ til Horselux, som bestyrelsen har med i vurderingen. Der er derfor pt ikke taget en endelig beslutning vedrørende foder, da bestyrelsen afventer ny kontrakt fra Horselux.

**Pkt. 6. Grovfoder.**

Der er aftalt møde med Bjarne og Britta, (Britta er agronom), fredag den 27.06.25 kl. 14.00. Der er lavet en analyse af Bjarnes wrap.

**Pkt. 7. Elevponyerne.**

Der er aftalt møde fredag den 27.06.25 kl. 09.00. Der udarbejdes overordnet principper for elevskolen med fokus på hestevefærd, som skal drøftes med leder af elevskolen. Derudover drøftes der management plan for Damon samt fortsat fokus på de overvægtige ponyer.

**Pkt. 8. Næste bestyrelsesmøde er den 10.07.25 kl.19.00. Udvalg fra kl. 18.30-19.00.**

*Maibritt Thinggaard Høst Udesen*

*Sekretær/referent.*